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Abstract (en)
[origin: US2021063013A1] The invention relates to a burner with a refractory burner body 1, 2, 3 for burning liquid or aerosol fuels, in particular,
gaseous fuels. With the aim of reducing NOx emissions, the burner body comprises a gas nozzle 7, 9, 10, 11 and a plurality of air nozzles 4, 6,
which are at least partially formed as integral mouldings in the burner body and flow out on a front side 16 of the burner body. Here, the air nozzles
are symmetrically arranged around the gas nozzle and diverge at an angle α to the gas nozzle. Likewise, the invention relates to a method for
burning liquid or aerosol fuels, in particular, gaseous fuels with reduced NOx emissions.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Brenner mit einem feuerfesten Brennerkörper 1, 2, 3 zum Verbrennen von fluiden oder aerosolförmigen, insbesondere
gasförmigen Brennstoffen. Mit dem Ziel die NOx Emissionen zu reduzieren, weist der Brennerkörper eine Gasdüse 7, 9, 10, 11 und mehrere
Luftdüsen 4, 6 auf, die in dem Brennerkörper zumindest teilweise als integrale Ausformungen ausgebildet sind und an einer Vorderseite 16 des
Brennerkörpers austreten. Hierbei sind die Luftdüsen symmetrisch um die Gasdüse angeordnet und divergieren in einem Winkel α zur Gasdüse.
Ebenso bezieht sich die Erfindung auf ein Verfahren zum Verbrennen von fluiden oder aerosolförmigen, insbesondere gasförmigen Brennstoffen mit
reduzierten NOx Emissionen.
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